

JEFFREY (JEFF) LANGELIER



Jeff Langelier joined the Winnipeg Table Hockey League (WTHL) in 2008. Jeff has consistently finished in the top 10 in league play in every season he has played and is now considered one of the top ranked players in the league. As of 2024, he is regularly near the top in GAA with his defensive play each season. Jeff has finished as high as 4th place in league play on 3 different occasions and also 4th place in the WTHL Challenge Cup in 2017, 2018 and 2022.

Player Inductee, 2024

Jeff Langelier s'est joint à la Ligue de hockey de table de Winnipeg (WTHL) en 2008. Jeff a régulièrement terminé parmi les 10 premiers de la ligue à chaque saison où il a joué et est maintenant considéré comme l'un des joueurs les mieux classés de la ligue. Depuis 2024, il se situe régulièrement près du sommet du GAA avec son jeu défensif chaque saison. Jeff a terminé à la 4^e place en championnat à 3 occasions différentes et également à la 4^e place de la WTHL Challenge Cup en 2017, 2018 et 2022.

Intronisé à titre de joueur – 2024